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Abstract (en)
[origin: WO8300316A1] Device for discharging pourable material from a closed space by means of gas of over-atmospheric pressure which has a
material tank, a gas holder, a mantle encasing at least partly the material tank, a piercing needle connected to the mantle and serving for opening
the material tank and an actuating mechanism for opening and closing the discharge orifice being in connection with the orifice of the material tank.
The essence of the device consists in that it has a passage connecting the inner space of the gas holder and that of the material tank in operable
condition of the device, as well as an end plate closing the passage in inoperable condition. The advantage of the device according to the invention
is that by means of this device to be produced and operated simply and inexpensively the task of spraying, and pressing out, respectively various
pourable substances is solved without environment contamination and risk of accident.

Abstract (fr)
Dispositif de décharge d'un matériau pouvant être déversé depuis un espace fermé au moyen d'un gaz à une pression supérieure à la pression
atmosphérique possédant un réservoir de matériau, un récipient de gaz, une enveloppe entourant au moins partiellement le réservoir de matériau,
une aiguille de percement reliée à l'enveloppe et servant à ouvrir le réservoir de matériau et un dispositif d'actionnement permettant d'ouvrir et
de fermer le dispositif de décharge et relié à l'orifice du réservoir de matériau. Le dispositif se caractérise essentiellement en ce qu'il possède un
passage reliant l'espace intérieur du récipient de gaz et celui du réservoir de matériau lors de l'actionnement du dispositif, ainsi qu'une plaque
d'extrémité fermant le passage dans une condition de non fonctionnement. Le dispositif ci-décrit présente l'avantage de pouvoir être produit et
actionné aisément et économiquement, et permet la pulvérisation, et respectivement l'extraction par pression, de différentes substances pouvant être
déversées, sans risque de pollution de l'environnement ou d'accident.
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